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Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Als bezorgde inwoner van Assen wend ik mij tot u met betrekking tot de opvang van asielzoekers en het plaatsen 

van statushouders in onze gemeente. Al jarenlang is de gemeente Assen zeer actief in het realiseren van op-

vangplekken en het plaatsen van statushouders. Volgens de spreidingswet is Assen verplicht om 360 opvang-

plekken voor asielzoekers te realiseren, maar de gemeente heeft deze norm in de afgelopen jaren steeds ruim-

schoots overschreden. Ik begrijp dat het college nu als doel heeft om het aantal opvangplekken te verhogen naar 

1000, wat bijna drie keer zoveel is als de taakstelling van de spreidingswet. Bovendien worden er in Assen meer 

statushouders geplaatst dan de taakstelling, zoals blijkt uit de monitor huisvesting van de VNG. 

 

Dit baart mij, als inwoner van Assen, grote zorgen. Ik denk dat ik namens veel andere inwoners spreek als ik zeg 

dat de overlast in de stad de afgelopen jaren is toegenomen, mede door de stijging van het aantal asielzoekers 

en statushouders. Dit terwijl het vertrouwen in de overheid afgenomen is, wat ervoor zorgt dat mensen steeds 

minder geneigd zijn om overlast of criminaliteit te melden. Uit onderzoek blijkt bovendien dat het gevoel van on-

veiligheid onder de inwoners van Assen is toegenomen, zoals ook blijkt uit de maatregelen die de burgemeester 

heeft aangekondigd, zoals genoemd in het nieuwsbericht op RTV Drenthe van 16 oktober 2024. 

 

Ik vind het argument van het college dat er momenteel geen overlast is, en dat daarom de opvangcapaciteit bo-

ven de taakstelling kan worden verhoogd, niet valide. Resultaten uit het verleden bieden geen garantie voor de 

toekomst, en cijfers van de adviesraad migratie wijzen erop dat de overlast rond COA-opvanglocaties in de afge-

lopen jaren is toegenomen. Bovendien vraag ik mij af of er wel eens onderzoek is gedaan naar het draagvlak 

onder de inwoners van Assen om zoveel meer asielzoekers op te vangen dan de vastgestelde 360 plekken. 

 

Mijn persoonlijke ervaring is dat de sfeer in Assen er de laatste jaren niet op vooruit is gegaan. Veel mensen met 

een migratieachtergrond verblijven regelmatig op de bankjes bij het Koopmansplein, en ook in het Dorstenlaantje 

hangen vaak verdachte figuren rond. Het aantal dubieuze kapperszaken, Arabische eet- en telefoonzaken is 

toegenomen, en dergelijke bedrijven komen ook voor in de ondermijningscijfers. Ik merk ook dat steeds vaker 

Arabisch wordt gesproken op straat, wat bij mij het gevoel oproept dat we steeds verder afkomen van onze eigen 

culturele normen en waarden. Onze samenleving vindt haar oorsprong in de christelijke cultuur en tradities, en 

het is van groot belang deze te behouden in Assen. 

 

Daarom roep ik de gemeenteraad van Assen op om het college te houden aan de maximale taakstelling voor het 

aantal asielzoekers in onze stad. Ook het aantal statushouders dat geplaatst wordt, mag niet boven de taakstel-

ling uitstijgen. Ik hoop namelijk dat kinderen van bloedverwanten die al jarenlang in Assen wonen, ook in de toe-

komst een woning in Assen kunnen vinden. Zo behouden we onze mooie stad met haar oorspronkelijke identiteit, 

cultuur en normen en waarden. Daarom verzoek ik de gemeenteraad om het volgende: 

 

1. Wilt u het college houden aan de maximale taakstelling voor het aantal asielzoekers in Assen? 



 

2. Indien het college toch de wens heeft om het aantal opvangplekken boven de taakstelling te brengen, 

wilt u dan het college oproepen om dit eerst voor te leggen in een draagvlakonderzoek of referendum 

onder de inwoners van Assen? 

3. Wilt u erop toezien dat er niet meer statushouders worden geplaatst dan de taakstelling, zodat ook onze 

eigen kinderen in de toekomst een woning in Assen kunnen vinden? 

 

Aldus getekend te Assen op 12 december 2024 

 

Met vriendelijke groet, 

 

                   

 


